
FAU-møte Jappa skole 13. september 2023 
 
Til stede: Cathrine Flatebø (nestleder), Weronica Ruud (6 trinn), Tone Vistnes (leder), Agne 
Evensen (4 trinn), Kjetil Asdal (1 trinn), Christian Isaksen (2 trinn) 
Forfall: Marte S Topland (5 trinn), Malin Grefstad (3 trinn) 
Referent: Weronica Ruud 
Kopi ti enhetsleder 
 
1. Konstituering av FAU; 
- Leder/nestleder: Tone Vistnes/Cathrine Flatebø, deler rollen 
- Kasserer:Christian Isaksen 
- Referent: Weronica Ruud 
- KFU-rep: Kjetil Asdal, Julie Dahl, begge fra 1 trinn 
 
1.2 
- Oversikt over medlemmer i FAU ble laget av Cathrine. Fint å få denne på mail. 
- Det ble også laget en messengergruppe for å gjøre innkallingen lettere. 
 
1.3 
Møtedatoer for FAU høst 2023: 
13.9, 18.10, 22.11 (alt. 15.11 - ser til høringsfristen på budsjettforslag). 
Det er ikke planlagt møte i desember, men kan kalles inn til ekstraordinære møte ved behov. 
 
1.4 
Sparebanken Sør: 
- Kasserer følger opp for å få slettet personer med signaturrett. Tone og Cathrine tar dette. Det 
følges også opp angående Brønnøysundregisteret. 
- May Elin sjekker ut med Ane (fagleder) om hun kan være skolens person med signaturrett. 
Dette for å oppnå skolens kontinuitet med banken. 
 
2. FAU - midler 
- FAU har midler de vil gi til innkjøp av utstyr som kan komme alle elevene til gode. Dette gjelder 
bland annet utstyr til bruk i gymsalen. May Elin kommer med ønskeliste fra skolen. 
- Det er også ønskelig med noen høytalere ute som kan kobles til det nye anlegget i gymsalen. 
Andre, skolens pedagog, sjekker pris på høytalere. 
 
3. 17 - Mai arrangement v/6 trinn: 
- Cathrine har laget et notat som beskriver hvordan komiteen jobbet fjor. Dette vil være en plan 
for hvordan arrangementet forbedres, gjennomføres og avsluttes. Alle foresatte på trinnet må   
bidra. 
 
4. Saker for trinn: 
- Frukt i SFO - tilbakemelding fra en foresatt om at frukten bør serveres med tanke på smitte. 
Barna skal ikke ta selv!! May Elin gir beskjed til SFO-leder.  
- Kjeks og saft på tur/uteskole? Bør det være lik praksis på alle trinn? Saken taes opp i personalet 
til diskusjon. Tilbakemelding på neste møte. Vi bør slå et slag for frukt! 
- Lekser på 2 trinn: Noen opplever det per dags dato for  for mye. De det gjelder kan avtale 
mengde med sine kontaktlærere dersom det er behov for å tilpasse leksene. Foresatt på 1 trinn 
melder om at de er svært fornøyd med skolestart for sine barn. Det er vi glade for::) 
 
5.Trafikk 
- Det er bekymring for bakken opp til skolen både for gående og kjørende. Skolen følger opp 
dette med meldinger fra skolen. Dette gjelder spesielt til vinteren når det blir glatt. 
FAU holder også fatt i saken. Spesifikt kan dette være å følge opp mulighet for parkering for 
foresatte ute ved Eddiken og det gamle huset. Det refereres til Magnus Kristiansen, medlem av 
FAU forrige år, som fortalte at dette var på gang. 



 
6. Fra rektor, oppstart skoleår: 
- God oppstart på skoleåret generelt. Men noen utfordringer knyttet til utagerende adferd på 
enkelte trinn. Dette jobbes det mye med for å forebygge for alle elever. 
- Lærerenes arbeidstid: Flere lærere opplever relativt ofte å blir oppringt av foresatte etter 
arbeidstid. Noen ganger sent. FAU støtter at dersom foresatte ønsker kontakt skal VISMA 
brukes. Viktig å formidle at lærerens også har familie og barn som følges opp på fritid, samt 
helger og ferier. Kontakt pga dødsfall, alvorlig sykdom eller akutte behov kan være unntak. 

 


